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Van het bestuur 
 
Hoewel wij rood natuurlijk een mooie kleur vinden schrijven we dit voorwoord met enig rood op de 
kaken. Want ongemerkt is de laatste nieuwsbrief alweer 6 maanden geleden. Daarvoor onze excuses.  
 
Hebben we dan als afdeling IJsselstein stil gezeten na het mooie verkiezingsresultaat? Dat zeker niet.  Zo 
kijken we terug op een periode waarin de taak- en portefeuille verdeling binnen de fractie is 
uitgekristalliseerd. Inmiddels hebben ook onze nieuwe commissieleden hun maidenspeeches geleverd. 
Daarbij zien we dat het best wel opboksen is tegen een coalitie die weinig wil bewegen naar de 
oppositie. Maar door de krachten te bundelen met de overige oppositiepartijen is het bij de 
raadsvergadering van 10 november jl. wel gelukt om een aantal sociaal democratische punten op de 
begroting te krijgen! 
 
Ook in IJsselstein zijn we zichtbaar geweest. Het knijperen van zwerfvuil blijft nog steeds een dankbare 
actie. Dankbaar omdat het zichtbaar schoner wordt en ook dankbaar omdat we op die manier elke keer 
op een laagdrempelige manier in contact komen met andere IJsselsteiners.  
 
Laagdrempelig was ook onze actie op 5 november jl. waarvoor we speciaal een vergunning aan moesten 
vragen. Maar met een vergunning op de valreep stond onze rode tent dan toch maar mooi weer op de 
Overtoom om met IJsselsteiners in gesprek te gaan over wat er leeft. Daarbij is er ook munitie opgehaald 
voor de Begrotingsraad van 10 november.  
 
En zaterdag 26 november 2022 zijn we alweer op de Overtoom te vinden. Dan met onze Speelgoed 
Inzamelingsactie. We hopen het succes van vorig jaar weer minimaal te evenaren, want we weten 
hoeveel kinderen we daar blij mee hebben gemaakt. Wilt u ons steunen door de bijgevoegde affiches 
op te hangen voor uw raam of op andere goed zichtbare plekken?  
 
Tot slot nog een oproep om  het bestuur te versterken. Onze Harm heeft aangegeven zijn bestuurlijke 
activiteiten na de eerste helft van 2023 neer te willen leggen. De komende periode zou mooi gebruikt 
kunnen worden voor een warme overdracht. Dus wie wil het bestuur komen versterken? Dit vraagt een 
investering van ongeveer een uur per maand maar levert ongelofelijk veel plezier en voldoening op.  
 
Het bestuur,  
Harm, Ad en Tiemen 
Afstemming met GroenLinks 

Een aantal leden vroegen het in de aanloop naar de verkiezingen al bij het 
bezorgen van KnalRood: gaat de PvdA IJsselstein nog samenwerken met 
GroenLinks?  

 
Voor wat betreft de politieke agenda kunnen we met plezier melden dat deze samenwerking goed 
verloopt.  Op bestuurlijk vlak hebben Ad en Tiemen op 17 augustus jl. gesproken met  Joop van Well  
(voorzitter) en Liseth Oosterbroek (secretaris) van GroenLinks IJsselstein. Daarbij zijn zaken als opbouw 
van de afdeling, afstemming tussen bestuur en fractie en de diverse activiteiten de revue gepasseerd.  
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Dit was een zeer prettig gesprek waarbij we hebben aangeboden om elkaar te helpen waar mogelijk.  
 
Dat krijgt in de gemeenteraad al goed vorm. Op bestuurlijk vlak is toen afgesproken om de landelijke 
ontwikkelingen af te wachten maar mogelijk wel activiteiten als bijvoorbeeld het knijperen samen te 
gaan doen. Zo leren we elkaar wat beter kennen.  
 
Uit de fractie 
 

 
Marlieke van 
Schalkwijk 
Fractievoorzitter 

Afgelopen week was de Begrotingsraad, één van de belangrijkste vergaderingen in 
het politieke jaar. Als PvdA IJsselstein dienden we samen met de oppositie maar 
liefst 17 moties of amendementen in om de begroting socialer en menselijker te 
maken.  

Van 6 moties was de PvdA opsteller. Dankzij onze moties gaat het college de 
komende tijd aan de slag met:  

• gelijke kansen in het onderwijs,  
• schoolontbijtjes,  
• verruiming van het kwijtscheldingbeleid en  
• een pauzeknop voor schulden.  

Het voorstel dat we indienden om geld vrij te maken voor armoede, haalde het niet. Wij vinden het niet 
uit te leggen dat er in deze tijd geen geld wordt vrijgemaakt voor het bestrijden van armoede. Daarom 
hebben wij, met de hele oppositie, tegen de begroting gestemd. Het aandeel dat we hebben kunnen 
bijsturen was simpelweg te klein.  

Hieronder vindt u een (deel) van het betoog dat ik als fractievoorzitter hield:  

“Want voorzitter, zoals ik in de commissie samenleving al aangaf, als het aan de PvdA ligt, had deze 
begroting er heel anders uit gezien. En dat zit hem feitelijk gezien in de bestuurlijke keuzes die gemaakt 
zijn, de gekozen speerpunten en de gereserveerde gelden. 

We hebben te maken met een historisch hoge inflatie. Boodschappen, kleding en energie worden heel 
snel heel veel duurder. En niet iedereen heeft de luxe van een spaarpotje.  Huishoudens met een gebrek 
aan reserves komen direct in de problemen.  

Niet alleen mensen in de bijstand, ook mensen die fulltime werken met een middeninkomen, ook zzp’ers 
en ook senioren met een klein pensioen. Een tientje hier, een paar euro daar – met passen en meten en 
nog een keer nadenken lukt het allemaal net. En dan komt het nieuwe energiecontract en is er direct een 
probleem.  

Als je deze begroting ziet, zou je denken dat dit alles ons als IJsselstein bespaart blijft. Financieel staan we 
er, aldus onze wethouder Financiën in de pers, erg goed voor. Het land staat in de fik, er gaan kinderen 
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in onze stad met een lege maag naar school, maar op onze begroting houden we geld over. Voorzitter, 
wij begrijpen hier helemaal niks van.  

 En daarom kan ik hier alles noemen waar wij het als Partij van de arbeid niet mee eens zijn, zoals het 
ontbreken van inzet op armoede, klimaat, jongeren, schuldenproblematiek en gelijke kansen. Maar 
onderaan de streep is het een ideologisch verschil. Het verschil tussen je verantwoordelijk voelen, voor de 
troepen vooruitlopen en buiten gebaande paden denken, of afwachten tot het Rijk met beleid komt.  

 Want het klopt, voorzitter, we hoéven het allemaal niet te doen. We hoeven ons niet in te spannen om te 
voorkomen dat mensen deze winter in de kou zitten. We hoeven ons niet verantwoordelijk te voelen voor 
gelijke kansen in onze gemeente. Voor verduurzaming, voor het aanpakken van schuldenproblematiek.  

Maar wij vinden, vanuit onze idealen, dat we dat wél moeten doen. Dat het geen keuze is. Dat we ons 
nooit mogen verschuilen achter: ‘ja maar het rijk zegt dat’, of ‘ja maar over een half jaar…’. Het is het 
verschil tussen solidariteit en ieder voor zich.  

Het is het verschil tussen een college dat in de pers zegt dat “er eigenlijk geen moeilijke keuzes te maken 
waren” en een gezin dat elke dag moeilijke keuzes moet maken om rond te komen. Hoe denkt het college 
dat dit overkomt bij de mensen die zich een slag in de rondte werken en aan het einde van de maand 
alsnog moeten interen op hun spaarrekening, geld moeten lenen of een schuld maken?  

 We kunnen niet alles, dat beseffen wij ons ook. Maar wel stukjes. En ik weet zeker, we kunnen meer dan 
we nu doen.  

We kunnen geen prijsplafond instellen, maar wel inwoners helpen met het isoleren van hun huizen. We 
kunnen de woningnood niet oplossen, maar wel snel en flexibel bouwen en onze woonvoorraad 
betaalbaar houden.  

We kunnen armoede niet de wereld uit helpen, maar wel voorkomen dat er IJsselsteinse kinderen met 
lege magen naar school gaan. Of helemaal niet naar school gaan. We kunnen zelf geld inzetten voor 
armoedebestrijding en kansengelijkheid. We kunnen regelingen, zoals het kwijtscheldingsbeleid, de 
minimaregelingen of de energietoeslag, versoepelen en verruimen.  

We kunnen voorkomen dat hele gezinnen de komende tijd in de financiële afgrond belanden. En ik weet 
dat, omdat andere gemeenten het al doen. Het betekent alleen wel dat je scherpe keuzes moet maken.  

 Het is geen kwestie kunnen, het is een kwestie van willen. En dat is afhankelijk van de keuzes die we in 
deze begroting maken. En door, met het oog op alle grote crises die we hebben, ongelijk te investeren. 
Door te investeren in hen die het écht nodig hebben. Het is hartverwarmend om te zien hoe de stad voor 
elkaar zorgt. Hoe op facebook spullen worden verzameld, boodschappen voor elkaar worden gedaan. Hoe 
inwoners voor elkaar proberen te zorgen. Als gemeentebestuur mogen we een voorbeeld nemen aan onze 
inwoners.  
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 Voorzitter, wij als Partij van de Arbeid zullen altijd kiezen voor solidariteit. Ook als het moeilijk is, ook 
als het onzeker is, ook als het ingewikkeld is. En dat betekent dat wij deze begroting fundamenteel anders 
hadden ingestoken.  

Wij kiezen ervoor om het geld te besteden aan onze inwoners. Misschien niet de inwoners die u elke dag 
ziet, niet de inwoners die het hardste roepen. De kinderen die met lege broodtrommels naar school gaan, 
de gezinnen die buigen en breken onder financiële stress, de zzp’ers die niet meer weten hoe ze het einde 
van de maand moeten halen en de jeugd. De jeugd, die alle kansen moet krijgen, altijd en ongeacht in 
wat voor tijd we leven.  

Ondanks het grote onbegrip voor deze begroting dienen we vandaag naast de moties die we mede 
hebben ondertekent, als Partij van de Arbeid zes moties of amendementen in. Als signaal naar de stad: 
het kan beter en eerlijker in 2023. 

Nieuwsgierig naar het gehele betoog? Online kunt u het hele verhaal horen… dit kan via de website van 
de gemeente. U kiest  Gemeenteraad / Agenda & Stukken en via de kalender kunt u de video van de 
Raadsvergadering van 10 november 2022 selecteren. 
https://ijsselstein.raadsinformatie.nl/vergadering/909632/Raadsvergadering%2010-11-2022  

Rood in IJsselstein 
Zaterdag 5 november jl. werden weer een groot aantal leden 
wakker met campagnekriebels…. Want we mochten de Rode 
Tent weer neerzetten op de Overtoom.  
 
Een mooie gelegenheid om in gesprek te komen met 
IJsselsteiners over hoe zij de winter denken door te komen en 
wat er bij hen speelt. Dit leverde weer mooie input op voor 
het raadswerk.  En wat is het dan leuk om in de social media 
te lezen dat we niet de enige afdeling met een Rode Tent 
zijn…. 

 
Speelgoed actie  
 Vorig jaar hebben we een fantastische inzamelingsactie gehad voor speelgoed. Dit speelgoed is zeer 
goed terecht gekomen en heeft gezorgd voor heel veel blije kinderen die bij de kerst mooie cadeautjes 
ontvingen.  
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Naast ettelijke winkelwagens vol speelgoed zijn er 
ook veel mensen geweest die geld hebben gegeven.  
 
Voor dit geld hebben wij een bestemming gezocht 
maar helaas nog niet gevonden. Wij dachten namelijk 
aan een lokaal goed doel maar zij konden ruim uit de 
voeten met de ontvangen subsidie en hadden geen 
behoefte aan dit leuke extraatje.  
 
Omdat we niet voor 1 gat te vangen zijn hebben we 

besloten om wanneer er extra ruimte gemaakt wordt voor asielzoekers of vluchtelingen uit Oekraïne om 
daar spellen als een bijvoorbeeld een tafelvoetbalspel of een sjoelbak via Marktplaats voor te kopen.  
 
Wordt vervolgd… 
Een mooi idee 
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Contact 
Fractie 
Fractievoorzitter: Marlieke van Schalkwijk  
06 22226838 of pnieveenvdijkum@outlook.com   
 
Bestuur & Ombudsteam 
Secretaris: Tiemen van der Worp  
06 41 38 89 86 of tiemen.vdworp@icloud.com 
 
Campagne & Activeiten 
Bestuurslid: Ad van Dongen 
06 51 66 79 07 of instorehero@me.com 

Colofon 
Het afdelingsbestuur van de PvdA IJsselstein 
is verantwoordelijk voor de inhoud en 
verspreiding van de nieuwsbrief.  
 
 
 

 


